
PROTOKÓŁ NR 8/07

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 31 maja 2007 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 10:00. Uczestniczyli w nim (załącznik nr 1):

Członkowie Komisji:

1. Roman Kołodziej - Przewodniczący Komisji,

2. Ewa Pędziwiatr, 

3. Zofia Ujma,

4. Tadeusz Cwynar – Przewodniczący Rady Miejskiej,

5. Andrzej Machnica.

Nieobecna usprawiedliwiona: Genowefa Pohoska.

Zaproszone osoby:

6. Henryk Płoński,

7. Zbigniew Kozik – Wydział Inżynierii Miejskiej,

8. Włodzimierz Rzeżawiński.

Porządek obrad:

1. Utrzymanie czystości i porządku w mieście.

2. Utrzymanie porządku na cmentarzach.

3. Monitoring w mieście.

4. W sprawie pisma Pana Zygmunta Miklasa.

5. Karkonoska 14.

6. Wykaz budynków wyłączonych ze sprzedaży.

Na  zaproszenie  Komisji  w  posiedzeniu  uczestniczyli  Pan  Zbigniew  Kozik  oraz  Pan  Włodzimierz 

Rzeżawiński. Pan Kozik zreferował Komisji sytuację w zakresie utrzymania czystości i porządku w mieście.

W kwietniu na apel Pana Burmistrza odbyło się sprzątanie miasta. Kosztowało to 19 tys. zł. W chwili obecnej 

trzeba było przeznaczyć dodatkowe pieniądze na dalszy wywóz śmieci, zmiotek z ulic, gałęzi itp. Sprzątanie 

odbywa  się  według  ustalonego  harmonogramu.  Koszenie  trawników  jak  i  obcinanie  żywopłotów  według 

aktualnych potrzeb. Niestety, sprzątanie kosztuje nas coraz więcej. Nieuczciwi właściciele prywatnych lokali 

mieszkalnych,  domów  i  zakł.  usługowych  podrzucają  gruz  i  śmieci  do  komunalnych  i  wspólnotowych 

śmietników. Obrzeża miasta też toną w śmieciach i wszelkiego rodzaju odpadach. Koszt sprzątania i wywozu 

spada na gminę, zachodzi potrzeba zabezpieczenia środków w budżecie na budowanie zadaszeń i boksów 

śmietnikowych. 

Następnie  Komisja  udała  się  na  miejskie  cmentarze.  Problemem  w  chwili  obecnej  są  niedrożne 

studzienki jak i rowy odprowadzające wody deszczowe, co przy większej ilości opadów powoduje zalewanie 

grobów.  Zarządca  cmentarzy  Pan  Rzeżawiński  zobowiązał  się  do  podwyższenia  muru  okalającego  stary 

cmentarz,  naprawy  ogrodzenia,  jak  i  udrożnienia  studzienek.  Również  przy  pomocy  pracowników  Pana 
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Jóźwickiego oczyścić rowy i udrożnić przepusty. Toaleta na nowym cmentarzu także będzie odnowiona. 

W  dalszej  części  posiedzenia  odczytałem  pismo  skierowane  do  Dyrektora  ZGK  w  sprawie 

oczyszczania pojemników do segregacji odpadami jak i ich eksploatacji.

Pan  A.  Machnica  poddał  wniosek,  aby  w  Urzędzie  Miasta  utworzyć  nr  telefonu,  pod  który  mieszkańcy 

mogliby zgłaszać osoby dewastujące mienie lub zaśmiecający miasto.

Nadal nie ma decyzji w sprawie postawienia toalety na targowisku, mimo że opłata miesięczna za TOI-TOI 

wynosi 92,02 zł bez odpowiedzialności materialnej za jej stan.

Do 9.06 Pan Kozik obiecał ustawienie przy boiskach osiedlowych trzech pojemników z piaskiem, który ma 

służyć do uzupełniania sztucznej nawierzchni.

Na  zakończenie  posiedzenia  Komisji  Pan  radny  Henryk  Płoński  zgłosił  Swoją  osobę  na  członka 

Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli propozycję Pana 

radnego.

Wnioski Komisji:

Ad. 1  Jeżeli prawo nie stanowi inaczej przeprowadzić referendum w sprawie ryczałtowej opłaty za 

wywóz nieczystości (wstępnie wyliczyć ile kosztowałoby to nasz budżet).

Ad.  3 W  związku  z  ciągłą  dewastacją  mienia  w  mieście  Komisja  wnioskuje  o  zainstalowanie 

monitoringu drogą radiową, którego obraz przenoszony byłby do Komisariatu Policji. Orientacyjny koszt to 

około 15 tys. 

Ad. 4 W sprawie pisma Pana Zygmunta Miklasa Komisja stoi na stanowisku, że jeżeli  teren pod 

komórką jest własnością Gminy, komórkę należy pozostawić.

Ad. 5 Komisja GKiM po zapoznaniu się z dokumentacją budynku przy Karkonoskiej 14, jednogłośnie 

wnioskuje o wyłączenie go ze sprzedaży i pozostawienie całej nieruchomości we władaniu Gminy.

 

Na tym posiedzenie Komisji zamknięto (godzina 12:30).

Protokołował:                                                                                                             Przewodniczący

Roman Kołodziej                                                                                      Komisji Gospodarki Komunalnej
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